
Obec Nebovidy  
Zastupitelstvo obce Nebovidy 
 
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Nebovidy,  
konaného dne 20.12.2016, od 17:00 hodin,  
v zasedací místnosti OÚ Nebovidy 
 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
přítomno:  5 členů 
omluveno:  0 člen 
Zasedání Zastupitelstva obce Nebovidy bylo zahájeno v 17:00  hodin starostou obce Ing. Jaromírem Kašparem (dále 
jako „předsedající“). Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno,  informace  podle  § 93 odst. 1 
zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Nebovidy zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně  7 
dni, a to od  13.12.2016 do 20.12.2016. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatoval, že přítomno je  5 
členů zastupitelstva (z celkového počtu všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 
3 zákona o obcích. Předsedající upozornil, že bude pořizován zvukový záznam, pro potřeby zápisu. 
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen a je zveřejněn na našich internetových stránkách. 
 

1) Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Předsedající určil ověřovateli zápisu pana Koubského a pana Horynu a zapisovatelem paní Panicovou . 
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy určuje ověřovateli zápisu pana Koubského a pana Horynu a zapisovatelem paní 
Panicovou. 
Výsledek hlasování: Pro (5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0 Zdrželi se (0): 0 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 
 

2) Schválení programu: 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v souladu 
s informaci zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu byly vzneseny návrhy na doplnění a odložení(vypuštění). 
Vypouští se: 

- 0 
Doplňuje se: 

- Zpracování projektu vodovodních přípojek 
- Plnění uzavřené smlouvy VHS 
- Dotace spolkům 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje následující program zasedání: 
1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení navrženého programu 
3) Uzavření smluv o právu provést stavbu 
4) Inventarizace 2016-Plán inventur 
5) Rozpočtový výhled, Rozpočet na rok 2017 
6) Dílčí přezkoumání hospodaření obce Nebovidy za rok 2016  
7) Úvěr kanalizace 
8) Zpracování projektu vodovodních přípojek 
9) Plnění uzavřené smlouvy VHS 
10) Rozpočtové opatření 11/2016 
11) Dotace spolkům 
12) Diskuse 
13) Závěr 
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0  
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 

3) Uzavření smluv o právu provést stavbu 
Předsedající konstatoval, že s podklady byli zastupitelé seznámeni. Jedná se o uzavření smluv s vlastníky RD čp. 45, čp. 25  
a čp. 104 v Nebovidech z důvodu napojení na vodovod.  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
 
 
 
 



Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s uzavřením smluv o právu provést stavbu s vlastníky RD čp. 45, 25 a 104 
v Nebovidech a pověřuje starostu k jejich podpisu.  
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0  
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
 

4) Inventarizace 2016 – Plán inventur 2016 
Předsedající konstatoval, že s podklady byli zastupitelé seznámeni.   

              Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
 Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje inventarizační komisy ve složení pan Milan Vácha předseda, členové pan 
Antonín Koubský a Vladimír Horyna. Dále schvaluje přílohu č. 6, ke Směrnici o inventarizaci, Plán inventur na rok 
2016.  
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0  
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 
 

5) Rozpočtový výhled, Rozpočet na rok 2016 
Podklady k projednání byly předloženy. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje rozpočtový výhled na rok 2017-2022 po aktualizaci. 
Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje rozpočet obce na rok 2017. Rozpočet je schodkový, zjednodušený (po  
paragrafech), s tím, že schodek (8115) bude dorovnán z naspořených prostředků z let minulých a bude použit i  
na splácení úvěru. Zastupitelstvo schvaluje předběžné rozpočtové opatření č. 1 k rozpočtu na rok 2017 bez  
určení konkrétní výše pro tyto rozpočtové změny: změny v položkách 1122 a 5365 vlivem zobrazení v rozpočtu  
daně z příjmů právnických osob, kde je poplatníkem obec a zároveň i příjemcem sdílené daně. Upřesnění výše  
transferů dle schváleného SR a dle upřesnění dalších veřejných rozpočtů. Provedené rozpočtové změny v  uvedených  
případech budou předloženy v konkrétních částkách ke schválení zastupitelstvu na zasedáních  
zastupitelstva v roce 2017. Zastupitelstvo pověřuje účetní zpracováním rozpisu. 
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0   Zdrželi se (0): 0  
Usnesení č. 5 bylo schváleno 
 
        6)   Dílčí přezkoumání hospodaření obce Nebovidy za rok 2016 
Podklady k projednání byly předloženy. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy bere na vědomí Zprávu z dílčího přezkoumání hospodaření obce Nebovdiy za  
rok 2016 a přijímá nápravné opatření. Chyba byla opravena opravným dokladem 40000010 a byla  
přeúčtována správně na paragraf 6112, zároveň se ukládá účetní obce, aby se tato chyba již neopakovala. 

 
7) Úvěr kanalizace 

Podklady k projednání byly předloženy. 
Zastupitelé byly seznámeni s výsledkem poptávkového řízení na dofinancování akce „Splašková kanalizace Nebovidy-
Hluboký Důl II. Etapa“. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s uzavřením úvěrové smlouvy s Komerční bankou a pověřuje starostu obce 
k jejímu podepsání. 
Výsledek hlasování: Pro(4): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha  
Proti (0): 0  Zdrželi se (1): Moták 
Usnesení č. 6 bylo schváleno 
 

8) Zpracování projektu vodovodních přípojek 
Podklady k projednání byly předloženy. 
Zastupitelé byli seznámeni s výsledkem poptávkového řízení na dodavatele zpracování projektu vodovodních  
přípojek. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí se zadáním zpracování PD jednotlivých vodovodních přípojek na Hlubokém 
Dole paní Havelové za cenu 2 500Kč bez DPH za přípojku.  
Výsledek hlasování: Pro(4): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha  
Proti (0): 0  Zdrželi se (1): Moták 
Usnesení č. 7 bylo schváleno 
 
 
 



9) Plnění uzavřené smlouvy VHS 
Předsedající informoval, že obec Nebovidy se již stala členem VHS Kolín. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s tím, aby VHS Kolín po dobu setrvání obce Nebovidy v tomto svazku obcí  
činilo jménem obce Nebovidy veškeré právní úkony týkající se nebo související s pronajímáním majetku uvedeného  
v příloze č. 1 této smlouvy včetně uzavírání nájemních smluv a to osobě, která má nebo v budoucnu bude mít v nájmu  
vodovody patřící do vlastnictví nebo vložených do hospodaření VHS Kolín a uděluje k tomu to VHS Kolín plnou moc. 
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 
Usnesení č. 8 bylo schváleno 
 

10) Rozpočtové opatření 11/2016 
Zastupitelé projednali rozpočtové opatření 11/2016(přílohy zápisu). 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s rozpočtovým opatřením 11/2016. 
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 
Usnesení č. 9 bylo schváleno 
 

11) Dotace spolkům 
Před projednáním vyzval předsedající pana Motáka, jako člena spolku  Nebovidská tvrz o.p.s. zda by sdělil kolik  
spolek vybírá na vstupném a nájemném  při pořádání na akcích na tvrzi. Pan Moták odmítl podat informaci, že za  
spolek jedná paní Doušová. 
Předsedající navrhuje po podání řádné žádosti  z důvodu, že jsou akce spolku Neboviská tvrz komerčně zaměřené  
dotaci stejně jako v letošním roce takto s tím, že náklady za vyvezení jímky uhradí obec. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Zastupitel Koubský-aby spolek podal žádost stejně jako ostatní spolky. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s příspěvkem pro spolek Nebovidská tvrz o.p.s. na rok 2017 ve výši 7 000Kč 
akce Keltové na tvrzi, 5 000 Kč na letní kina a na činnost spolku 4 000 Kč po podání žádosti a pověřuje starostu 
k podpisu smlouvy. 
Výsledek hlasování: Pro(4): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha 
Proti (0): 0  Zdrželi se (1): Moták 
Usnesení č. 10 bylo schváleno 
Žádost neformálního spolku Klub Beseda-zvýšení částky na činnost-kulturní a vzdělávací akce z důvodu většího  
počtu členů. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s příspěvkem pro neformální spolek Klub Beseda na rok 2017 ve výši jak je 
uvedeno v žádosti a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.  
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 
Usnesení č. 11 bylo schváleno 
Žádost spolku SDH Hluboký Důl. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s příspěvkem pro spolek SDH Hluboký Důl na rok 2017  ve výši jak je uvedeno 
v žádosti a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.  
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 
Usnesení č. 12 bylo schváleno 
Žádost spolku Honební společenstvo Libenice.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s příspěvkem pro spolek Honební společenstvo Libenice na rok 2017 ve  výši 
jak je uvedeno v žádosti, s tím, že nákup materiálu na opravu, ještě než bude nakoupen bude odsouhlasen vedením 
obce a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.  
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 
Usnesení č. 13 bylo schváleno 
Žádost spolku TJ Nebovidy. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s příspěvkem pro spolek TJ Nebovidy na rok 2017 ve výši 60 000Kč na pokrytí 
celoročních provozních nákladů a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.  
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 
Usnesení č. 14 bylo schváleno 
 
 
 



 
Žádost spolku Junák. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s příspěvkem pro spolek Junák Červené Pečky na rok 2017 ve výši 10 000Kč 
na kulturní a vzdělávací akce spolku a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.  
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 
Usnesení č. 15 bylo schváleno 
Předsedající navrhuje výdaje na akce pořádané obcí Nebovidy a dobrovolníky: 
Dětský den Nebovidy-Hluboký Důl 26 000 Kč 
Mikulášská nadílka 3 000 Kč 
Zpívání v kostele 5 000 Kč 
Drakiáda Nebovidy 1 500Kč 
Lampionový průvod 1500 Kč 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Nebovidy souhlasí s výší výdajů na tyto akce pořádané obcí Nebovidy a dobrovolníky: 
Dětský den Nebovidy-Hluboký Důl 26 000 Kč 
Mikulášská nadílka 3 000 Kč 
Zpívání v kostele 5 000 Kč 
Drakiáda Nebovidy 1 500Kč 
Lampionový průvod 1500 Kč  
Výsledek hlasování: Pro(5): Kašpar, Horyna, Koubský, Vácha, Moták 
Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 
Usnesení č. 16 bylo schváleno 
 

12) Diskuse 
Předsedající otevřel diskusi  

- Předsedající – dotaz na pana Motáka-jaký byl rozpočet na opravu brány, obec nebyla informována o této akci-
pan Moták odkazuje na paní Doušovou 

- Předsedající-dotaz na pana Motáka ohledně ztráty2 trámků a v roce 2016 ½ palety cihel a 60m2 prken-v areálu 
tvrze-proč spolek neohlásil ztrátu-pan Moták znovu odkazuje na paní Doušovou, je jednatel spolku, nebude to 
komentovat 

- Pan Moták-žádosti o dotaci-komunální technika-žádost byla podaná, čeká se na výsledek, podávala firma za 
provizi 

 
 

13) Závěr 
Přesedající ukončil zasedání  v 18:17 hodin 
 
Přílohy zápisu: 
1) Prezenční listina 
2) Zveřejněna informace o konáni zasedáni podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
3) Rozpočtové opatření č. 11/2016 
4) Žádosti spolků o dotace 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 22.12.2016 
 
  
 
 
Zapisovatel:………………………… dne………………. 
 
 
Starosta:………………………, dne…………..,….. 
 
 
Ověřovatele: .............................................. dne .................. 
 
                       ............................................ dne .................... 
 

 

 

 


